

Our ref: KIPCO/ACC 265/19 dated May 30, 2019

Boursa Kuwait Company

**KUWAIT** 

المحترمين

السادة / شركة بورصة الكونت

دولة الكويت

Subject: Clarification from KIPCO regarding the

unusual trading

With reference to the above subject and to your request to comment on the unusual trading activity of Kuwait Projects Company (Holding) "The Company "shares on 30 May 2019, and in compliance with Article (4-5) (Disclosure and Transparency) - of the Executive Bylaws for Law No. (7) of 2010 and its amendments relating to the establishment of the Capital Market Authority and regulating securities activities.

The company affirms that there has been no significant developments that would have resulted in unusual trading activity on the company's share during the trading session of 30 May 2019, and therefore there is no material information that requires a disclosure in accordance with the Capital Market Authority's instructions in this regard.

We also reaffirm our commitment to remain in compliance with the instructions of the Capital Markets Authority in this respect.

الموضوع: إيضاح من كيبكو بشأن التداول الغير اعتيادي

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه وإلى طلبكم بالتعقيب على نشاط التداول غير الاعتيادي على سهم شركة مشاريع الكويت القابضة بتاريخ 30 مايو 2019، وتطبيقا لنص المادة رقم (4-5) من الكتاب العاشر - كتاب الإفصاح والشفافية - من اللائحة التنفيذية للقانون رقم 7 لسنة 2010 وتعديلاته بشأن إنشاء هيئة أسواق المال وتنظيم نشاط الأوراق المالية.

فإن الشركة تؤكد بأنه لم يكن هناك أي تطورات جوهرية حدثت من شأنها أن تؤدى الى حدوث نشاط تداول غير اعتيادي على سهم الشركة خلال جلسة تداول 30 مايو 2019، وبالتالي لم تتوفر أية معلومات جوهربة تتطلب الإفصاح وفقا لتعليمات هيئة أسواق المال في هذا الشأن.

كما أننا نؤكد حرصنا الدائم على الالتزام بتعليمات هيئة أسواق المال في هذا الخصوص.

Sincerely,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام ،،

شركة مشاريع الكويت (القابضة) Kuwait Projects Company (Holdings

Mazen Issam Hawwa

Deputy Group Chief Operating Officer & Group Executive Vice President - Finance

مازن عصام حوا نائب الرئيس التنفيذي لعمليات المجموعة ونائب الرئيس التنفيذي للمجموعة - المالية

رأس المال المصرح به: 200 مليون د.ك Authorized Capital: KD 200 million

رأس المال المصدّر والمحقوع: 154,725,133.800 مليون د.ك Issued and Paid up Capital: KD 154,725,133.800 million

Tel: Fax: Email:

Web:

180 5885 +965 2294 3479 kipco@kipco.com

www.kipco.com

إنترتت:

هاتف: فاكس: إيميل:

KIPCO Tower Sharq, Kuwait City

برج کیبکو الشرق، مدينة الكويت ص.ب. 23982 الصفاة 2300 Safat 13100 الصفاة 23982 كاب

الكويت

Commercial Registration No.: 23118

ـم السجـــل الـتجــــاري: 23118